

Aanwezig zijn: AvdB, BR, TvM, JvE en JG.

Afwezig mb : DK

- Agenda:
- 1) Notulen 8 Januari
  - 2) Ingekomen/ uitgaande post & mededelingen
  - 3) ALV
  - 4) Kantoor
  - 5) van Naerssen
  - 6) Groen Links
  - 7) COC info-training
  - 8) subsidie
  - 9) WTTK en Rondvraag

## 1. Notulen 8 Januari

- ad 1) Video's mogen verkocht worden nadat het bestuur ze heeft goedgekeurd.
- ad 5) AvdB: afspraak gemaakt met mevr. Doeven van de 'vereniging tegen seksuele kindermishandeling' voor een vervolg gesprek. JvE bekritiseert deze handelwijze. Er is niet eerst onderling overleg geweest. Wat zal de opstelling van Martijn zijn? JvE hakt de knoop door en zegt na de ALV niet meer terug te zullen keren als bestuurslid.
- ad 10) Het HBO-V heeft ons een bedankbriefje gestuurd.

## 2. Post in:

Reaktie netwerk; doelstellingen  
Sailing naturally; verzoek om woonadres

## Mededelingen:

JvE: tussen oude post zat een verzoek van FB een wens te sturen aan de minister van Justitie e.a. Wat doen wij daarmee? We besluiten zelf geen wens te sturen. Als iemand op die leden-dag het woord hierover wil voeren dan bieden wij die mogelijkheid. De brief verzoekt ons ook een nieuwe petitie zedelijkheidswetgeving. Voorlopig zien wij echter geen reden een nieuwe petitie op te stellen daar de oude 'nog warm' is. JG neemt contact op met FB.

TvM: de budget overschrijding van de OK's 17 t/m 21 bedraagt f3000,-!! Over OK 22 kan Teko nog niets zeggen. Er moet door de redactie een planning gemaakt worden. Verder dient er eerder een signaal gegeven te worden dat er kostenoverschrijdingen zijn.

TvM: Hoe groot wordt onze gift aan de Centre du Christ L.? Jan noemt f25,-. De rest ziet liever f50,- á f 100,- of niets als het budget geen giften toelaat. Als de volgende vergadering de cijfers er zijn beslissen we.

JvE: de themagroep heterofiele pedofilie wordt wellicht een NVSH werkerop. Indien dit gebeurt besluiten we de postbus niet langer ter beschikking te stellen.

## 3. ALV

Er moet een oproep voor bestuursleden komen. Ad wil onder voorbehoud wel voorzitter worden, mits er ook een vice-voorzitter komt. Een open vakature gaat met de volgende OK mee. (AvdB en BR)

#### 4. Kantoor

Alle redactie- en bestuursleden krijgen een sleutel. Jan heeft een tekstje opgesteld waarvoor iedere sleutelbezitter moet tekenen

Meubilair: Het bestuur en de redactie krijgen ieder een afsluitbare kast. Daarnaast komt er ook een open, algemene legkast. Hetgeen niet aanwezig is zal door Teko worden aangeschaft. Verder dienen er stoelen te komen en een algemeen inventaris (koffiezetter ed.).

Het ledenbestand komt niet in het kantoor.

Telefoon: daar zowel de redactie als het bestuur de telefoon gaan gebruiken dienen hiervoor afspraken gemaakt te worden op de bestuur/redactie vergadering. Eén voorstel is om een aantal redactieleden bestuurslid te maken. Er dient een agenda te komen voor het gebruik van de ruimte en de komputer.

Als Ad voorzitter wordt wil hij het antwoordapparaat op afstand kunnen af luisteren. Behalve Jan hebben allen vertrouwen in deze technische mogelijkheid.

#### 5. Van Naerssen

Er waren weinig mensen op de uitnodiging afgekomen. Slechts Don Mader, GJ en JvE waren aanwezig. Jan heeft gemeld dat we in principe wel wat zien in dit project hulpverlening en pedofilie. Er zijn nog geen concrete afspraken gemaakt. Wat dingen die naar voren kwamen;

-OK zou wat uitgebreider aandacht kunnen besteden aan publikaties over pedofilie.

-Universiteit Utrecht heeft materiaal over pedofilie. Dat zou voor ons toegankelijk gemaakt kunnen worden.

-In 1991 komt er in A'dam een internationaal kongres inzake sexologie.

Ondanks alle goede voornemens zijn we weer niet op tijd klaar, punt 6, 7, 8 en 9 blijven dus staan voor de volgende keer.

Tot 5 Februari,

Joost